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Voorlopig geen besluit over milieu-aanvragen 
Muizenhol en Grotelseheide  
 
Voor Muizenhol is de omgevingsvergunning bouw eerder buiten behandeling gelaten, 
omdat er geen mer-besluit bij de aanvraag was ingediend. Nu is de beslistermijn voor 
de milieu-aanvragen van zowel Muizenhol als Grotelseheide opgeschort, omdat nog niet 
alle informatie voorhanden is. Denk aan een besluit op de aanvraag proefstalstatus voor 
een luchtwasser en het gezondheidsadvies van de GGD.  
 
Voor Muizenhol ligt er een aanmeldingsnotitie milieueffectrapportage (mer), waar de gemeente 
over moet beslissen. Voor Grotelseheide betreft het een omgevingsvergunning beperkte 
milieutoets en een melding activiteitenbesluit. Beide aanvragen hebben betrekking op 
milieuactiviteiten en vallen daarom niet onder het voorbereidingsbesluit. Dat gaat alleen over 
ruimtelijke ontwikkelingen.  
 
Gezondheidsadvies GGD 
Zowel voor Muizenhol als voor Grotelseheide wacht het college op het gezondheidsadvies van 
de GGD. Dat proces loopt nog. Een eerste expertmeeting heeft plaatsgevonden, waarbij 
experts op het gebied van gezondheid en veehouderij samen een antwoord op tal van vragen 
formuleerden. Diverse omwonenden nemen deel aan de expertmeeting. Een tweede zitting is 
eind maart gepland. Daarna volgt het uiteindelijke advies van de GGD.  
 
Aanvraag proefstalstatus 
Daarnaast heeft de ondernemer voor de locatie Muizenhol een aanvraag lopen bij het 
Ministerie van Infrastructuur en Milieu. De gemeente heeft hem nadrukkelijk verzocht om een 
luchtwasser bij zijn nieuwe stal toe te passen. Hiervoor is het noodzakelijk dat hij een 
proefstalstatus aanvraagt, want dat is in de geitenhouderij een nieuwe techniek. Het ministerie 
heeft hier echter nog geen besluit over kunnen nemen, omdat de ondernemer nog niet alle 
informatie heeft aangeleverd. Indien de aanvraag wordt toegekend, geeft de Rijksoverheid aan 
welke emissiefactoren voor geur, ammoniak en fijnstof moeten worden toegepast. Deze moet 
de gemeente dan overnemen in de procedure voor de aanvraag. 
 
Zorgvuldigheid 
Wethouder Anke van Extel-van Katwijk: “We hebben eerder aangegeven dat we een 
weloverwogen beslissing gaan nemen. Dat betekent nu dat we wachten op informatie die 
nodig is om dat te kunnen doen.” 
 


